
Zápis z porady vedení konané dne 8. 4. 2013 

Přítomni: Kohoutková, Šrubařová, Novotná Buršíková, Holub, Regner, Račanský, Veselý, 

Bartošek, Dostál, Ledvinka, Matyska 

Omluveni: Křenek 

1. Odměny 

– Byly vykompenzovány nedostatečné prostředky na některých (zejména OP VK) 

projektech. 

– Nerozdělovaly se odměny z HČ. 

– V tomto čtvrtletí musíme upřesnit mechanismus generování a přidělování prostředků 

na odměny, pokusit se vhodně omezit negativní i příliš pozitivní dopad projektových 

prostředků a HČ pouze na vybrané skupiny osob (odpovídá ředitel a vedení).  

2. Výkonnostní příplatky 

– Vedoucí divizí provedou hodnocení všech lidí své divize na stupnici 1-3 (jedna – 

nejhorší, je možno přidat nulu – chci se dotyčného zbavit, a 4 – je naprosto 

výjimečný). Nehodnotit očekávání do budoucna, pouze minulý výkon. Všichni lidé 

v pracovním poměru musí být vedoucími divizí ohodnoceni. Hodnocení do týdne. 

(odpovídají divizní) 

– U lidí, kteří přešli z jiných divizí (operátorky apod.) se doporučuje konzultovat 

příplatek s předchozím šéfem. 

– Loni byla stanovena výše příplatků vzhledem k platové třídě. U lidí ve stejně platové 

třídě se stejným hodnocením výkonu nemusí být srovnatelný výkonnostní příplatek – 

divizní zhodnotí, zda nedokáží identifikovat příslušné skupiny odlišně hodnocených 

osob. (odpovídají divizní) 

– Časově se počítá, že se změny příplatků udělají od 1. 5. Postup nahoru lze realizovat 

hned, pokles dolů se zpožděním.  

– Výkonnostní se bude přidělovat jako ocenění práce, kterou dotyčný vykonával za 

uplynulé (hodnocené) období. Bude rovněž strukturované podle zdrojů, základní 

výkonnostní (odpovídající tomu hodnocení) by mělo zůstat neměnné do dalšího 

hodnocení (případné výpadky či výrazná zlepšení se vyrovnávají odměnami).  

– Zároveň se stanovením příplatků je možné navrhnout přeřazení mezi platovými 

třídami (kvalifikační růst apod.). Tarifní hodnocení je víceméně trvalé (postup jen 

nahoru), výkonnostní – fixováno ročně, flexibilní ohodnocení – odměny.    

– Ředitel nechá poslat členům vedení od Vojtové přehled tříd a intepretaci požadavků na 

třídy. (odpovídá Matyska). 

3. Pochvala 

– Byla vyslovena pochvala Janě Kohoutkové – jako jediná odevzdala návrhy na funkční 

příplatky projektových vedoucích. Ostatní divizní doplní, tabulky s hodnocením budou 

posílat Matyskovi (odpovídají divizní). Přepočtená mzda vyplacená z projektu nesmí 

být ročně vyšší než přepočtená mzda vyplacená z našich zdrojů (u člověka s děleným 

úvazkem). 

– Všem bylo poděkováno za přípravu výroční zprávy. 



 

4. Dislokace  

– Proběhla schůzka s Říhou a Bartoškovou o dislokacích. Po dostavění fakulta přenechá 

ústavu kompletní 3 patra včetně knihovny a laboratoří (reálně tak polovina roku 2014 

a později). FI bude dostavbou saturována, ale nemá prostor pro další rozvoj. Celý 

ústav se stále nevejde. Pokud by se dostavěly prostory nad déčky, uvolnila by nám FI 

ještě 4. patro. Stále potřebujeme pronájem jinde. V případě opětovného zájmu o Gotex 

by bylo třeba rozumné rozmyšlení, co s celou jeho plochou (výrazně více, než ÚVT 

potřebuje i s rozvojovými výhledy do budoucna). Dislokační otázky budou zřejmě 

zmíněny i na schůzce s vedením MU. Současné plány počítají s tím, že oddělení 

Kohoutkové zůstává dlouhodobě na RMU.  

5. Ostatní 

– Holub se zeptá na CESNETU, zda můžou být příjemcem podpory de minimis. 

(odpovídá Holub) 

– Výjezdní zasedání – Šrubařová pošle novější materiál o místě konání. Divizní pošlou 

do týdne Šrubařové osoby, které se zúčastní, vyznačí případné stravovací omezení. 

(odpovídají divizní) 

– Šrubařová předala řediteli podklady ohledně evidence pracovní doby, bude řešeno na 

některé z následujících porad. 

– Vedoucí divizí zkontrolují vyplnění plánů dovolených u svých lidí (odpovídají 

divizní) 

– Telefonie – přechod na T-Mobile od dubna, současní klienti T-Mobile převedeni již od 

března. Všichni se dozví, až bude migrováno jejich mobilní číslo. Holub podá do 

příště situační zprávu. (odpovídá Holub) 

– ARCgis – zůstává jako úkol pro Matysku (odpovídá Matyska) 

– CTT – vznesl požadavek na vytvoření malého infosystému pro své projekty (jsou 

schopni to zaplatit) – domluví se Kohoutková s Regnerem (odpovídá Regner, 

Kohoutková) 

– Účty hostů (osob bez zaměstnaneckého i studijního poměru k MU) – nepřišly 

připomínky, přistoupí Regner s Holubem k realizaci (odpovídá Regner, Holub) 

– K CEITECu SŘC a CEITECu MU (administrativě,. ne výzkumné části) budeme 

přistupovat stejně jako k rektorátu. 

– Ledvinka předloží na setkání tajemníků metodiku, podle níž byl vyřešen problém 

s lékařkami na RMU.  

– Přišla zpráva z kontroly Magnetu – doporučení od Kopecké – chce písemné vyjádření. 

Vyřeší Veselý s tajemníkem, připraví odpověď s minimálním dopadem na nové 

směrnice ÚVT. (odpovídá Veselý) 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


